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Kære Beatrice Fogh Larsen 
Vi foreslår et møde for at finde en praktisk model for en årlig 
aktindsigt i medicinforbruget på landbrugsbedrifter. 
Kjeld Hansen har fået aktindsigt i to omgange i potentielle gul kort 
modtagere. Det er sket henholdsvis 11/9-2013 (J.Nr. 
2013-15-2710-00844/HETA) og 27/6-2014  (J.Nr. 2014-15-410-00106/TIPE). 
Vi har ligeledes tidligere fået aktindsigt i udtræk fra VETSTAT. 
Ligesom vi med gødningsregistret, pesticidregistret, fiskeristøtte og 
landbrugsstøtte i dag får et årligt udtræk, ønsker vi et årligt udtræk 
af medicinforbruget hos den enkelte landmand, opgjort efter samme 
principper, som gælder for gult kort, dvs. at vi også får data for 
alle landmænd, og ikke kun dem, der overskrider den kommende 
grænseværdi for gult kort. 
Vi ønsker også et tilsvarende system for minkavlere, fjerkræavlere og kvægbrug. 
I dag trækkes der jo en meget direkte sammenhæng mellem et højt 
medicinforbrug og en mulig udvikling af resistente bakterier, dvs. der 
især må fokus på åbenhed om medicinforbruget. 
Vi ønsker at tale igennem, hvordan det kan tilrettelægges, så det er 
mest enkelt for begge parter og samtidig giver offentligheden et 
dækkende billede af medicinforbruget. Og at det hele sker i henhold 
til miljøoplysningsloven og regler om temaindsigt og databaseudtræk. 
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